
Rondvraag
Raadsvergadering d.d. 13 juli 2023

Inleiding:

Op 6 juli is in een besloten raadsvergadering de raad geïnformeerd over de vestiging 
van een AZC in het Van der Valk hotel Uden-Veghel. In deze vergadering, welke tot 
vrijdag 7 juli 14.00 uur het predicaat vertrouwelijk meekreeg, is door de waarnemend 
burgemeester een aantal zaken aangegeven.

Zo zouden de direct omwonenden (80 adressen) allen worden uitgenodigd voor een 
besloten informatieavond in het Van der Valk hotel alhier. Tevens zouden in een 
straal van 1 kilometer rond de beoogde AZC-locatie alle bewoners en bedrijven per 
brief worden geïnformeerd. Ook zouden nog een aantal zaken, zoals scholing, zorg 
en veiligheid, moeten worden uitgewerkt.

Als laatste is er een toezegging gedaan, dat de waarde van de omliggende 
bebouwing zal worden gewaardeerd, zodat er later geen discussie is over 
planschade.

Vragen:

1. Vanaf welke datum is bekend bij het college dat de eigenaar van deze Van der 
Valk vestiging in onderhandeling is met het COA?

2. Waarom zijn niet alle direct omwonenden en bedrijven uitgenodigd voor de 
informatieavond op 10 juli?

3. Waarom hebben niet alle inwoners en bedrijven binnen een straal van 1 
kilometer een brief ontvangen zoals was toegezegd?

4. Wanneer is er meer duidelijkheid over zaken die nog nader moeten worden 
uitgewerkt?

5. Is de toegezegde waardering van panden inmiddels opgedragen?
6. Ten slotte, is deze hele transactie nog omkeerbaar? En, zo ja, hoe dan?

Ondertekening:

Datum en tijdstip indiening : 11-7-2023

Fractie : Gewoon Uden

Naam indiener : Ruud Geerders
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